
PROTOKÓŁ NR XXXIII/2006
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 24 lutego 2006 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 
24 lutego 2006 roku na Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1500. 

Obradom  sesji  przewodniczył  p.  Tadeusz  Klatka  –  Przewodniczący  Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka  otwierając  sesję  Rady 
stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
prawomocność obrad. Na sali  obecnych było 14 radnych na ustawowy skład 
liczbowy 15 radnych.

W sesji Rady Miejskiej udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz
2. Sekretarz Miasta i Gminy p. Zygmunt Bigos
3. Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio
4. Przewodniczący Rady Powiatu p. Tadeusz Majewski
5. Kierownik Posterunku Policji mł. aspirant Janusz Dobrosz
6. Dyrektor Publicznego Gimnazjum p. mgr Teresa Musiałowska
7. Przedstawiciele KRUS w osobach: p. Wiesława Borkowska – Kierownik 

oraz p. Tomasz Wawrzyniak
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą /załącznik nr 2 do niniejszego protokółu/
9. Pani Maria Jolanta Podlasek
10.Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą.

PKT 1
Na  sekretarza  obrad  radny  p.  Mirosław  Bors  zgłosił  kandydaturę  radnej  p. 
Jadwigi Mijal, która wyraziła zgodę.
W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych sekretarzem obrad została 
wybrana p. Jadwiga Mijal.

PKT 2
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Tadeusz  Klatka  zaproponował  zmianę  w 
porządku  obrad  polegającą  na  wykreśleniu  pkt  3  przyjęcia  protokołu  z 



poprzedniej  sesji  w związku z  długotrwałą  chorobą  pracownika biura  rady i 
poinformował,  że  protokół  zostanie  przyjęty  na  najbliższej  sesji.  Propozycja 
została  przyjęta  jednogłośnie.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał 
proponowany porządek obrad , który został przyjęty w głosowaniu za – 14 na 
stan obecnych 14 radnych w następującym brzmieniu:
1. Wybór sekretarza obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady.
4. Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  za  okres 

międzysesyjny;
5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
6. Informacja na temat „Bezpieczna praca w gospodarstwie rolnym – Ogólne 

zasady ubezpieczenia społecznego”;
7. Sprawozdanie z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka pomocy Społecznej 

w Nowym Mieście nad Pilicą za rok 2005.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie na 2006 rok;
b) nadania imienia Publicznemu Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą;
c) zmian  w  Statucie  Sołectw  na  terenie  gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą 

przyjętych uchwałą nr V/25/95 Rady Miasta i Gminy w Nowym Mieście 
nad Pilicą z dnia 2 października 1995 roku w sprawie zatwierdzenia Statutu 
Sołectw;

d) zmian  w  Statucie  Miasta  i  Gminy  Nowe  Miasto  nad  Pilicą  przyjętego 
uchwałą nr XLI/242/2002 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 
dnia 4 października 2002 roku w sprawie przyjęcia Statutu Miasta i Gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą ;

e) rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Żdżarach;

f) zmiany w uchwale Nr XXXII/206/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą z  dnia  28 grudnia 2005 roku w sprawie określenia opłaty za 
zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Burmistrz Miasta i 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą ;

g) ustalenia wysokości opłat adiacenckich;
h) wyrażenia zgody na nawiązanie współpracy z miastem Neustadt;
i) wyznaczenia  inkasentów  oraz  określenia  wysokości  wynagrodzenia  za 

inkaso od podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego;
j) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków;

9. Interpelacje i zapytania.
10.Wolne wnioski.



PKT 3
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Tadeusz  Tulin  poinformował,  że  w 
okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 14 lutego 
2006 roku, gdzie zajmowano się następującymi tematami:

1. Wypracowanie opinii na temat projektów uchwał w sprawie:
• zmian w Statucie Sołectw na terenie gminy;
• zmian w Statucie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą;
• wyboru oferty na składowisko odpadów komunalnych i azbestu w 

Nowych Łęgonicach;
• wyznaczenia  inkasentów  poboru  podatku  od  nieruchomości, 

rolnego i leśnego;
• ustalenia  opłat  adiacenckich na terenie  gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą;
• nadania imienia Publicznemu Gimnazjum w Nowym Mieście nad 

Pilicą;
• regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

2. Rozpatrzenie oferty na nabycie zespołu pałacowo – parkowego.
3. Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej za 2005 rok.
4. Rozpatrzenie skargi p. Marii Podlasek.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  p.  Tadeusz  Tulin  poinformował,  że 
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  p.  Zygmunt  Bigos  przedstawił  Komisji  projekty 
uchwał w sprawie zmian w statucie sołectw oraz w statucie  miasta i  gminy. 
Zmiana w statucie sołectw polega na dopisaniu punktu mówiącego o doręczaniu 
decyzji  wymiarowych  zobowiązań  pieniężnych  wobec  gminy  na  terenie 
podległego mu Sołectwa, ponieważ takiego zapisu nie było a sołtysi doręczali 
nakazy. Zmiana w Statucie miasta i gminy polega na tym, że zostanie dokonana 
zmiana  polegająca  na  wprowadzeniu  zapisu  o  obowiązujących  pieczęciach 
zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie instrukcji kancelaryjnej 
która określa jakimi pieczęciami powinien posługiwać się Urząd. Dojdą dwie 
okrągłe pieczęcie z Herbem Miasta z napisami Burmistrz Miasta i  Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą i  Urząd Miasta i  Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą. Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał.
Inspektor Urzędu Miasta i Gminy p. Tadeusz Olszewski przedstawił oferty firm 
na  składowisko  odpadów  komunalnych  i  azbestu  w  Nowych  Łęgonicach. 
Członkowie komisji wysłuchali zdania Burmistrza w powyższych sprawach 
i  wypracowali  wniosek  aby  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  przeprowadził 
rozmowy z firmą EKO – TOP w sprawie składowania na naszym wysypisku 
odpadów.



Poinformował  również  że,  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  p.  Dorota  Binio 
zreferowała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  inkasentów  poboru 
podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego  na  terenie  miasta  i  gminy. 
Podniesiono o 0,5 % prowizje dla sołtysów.
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.
Inspektor Urzędu p. Tomasz Bogacki przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia opłat adiacenckich na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
Członkowie Komisji po dyskusji na wysokością opłaty tj. proponowanym 50% 
pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt. Pan Tomasz Bogacki – inspektor w 
Urzędzie  Miasta  i  Gminy  przedstawił  pismo  Marszałka  Województwa 
Mazowieckiego  w  sprawie  nawiązania  współpracy  z  miastem  Neustad  w 
Niemczech  (pismo stanowi  załącznik  do  niniejszego  protokołu).  Członkowie 
Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w ofertę.
Członkowie Komisji  zapoznani  zostali  przez Kierownika ZUK p.  Misztala  z 
regulaminem  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków,  który  to 
zaopiniowali pozytywnie. Przewodniczący Komisji poinformował że obecna na 
spotkaniu  Dyrektor  Gimnazjum p.  Teresa  Musiałowska  przedstawiła  wnioski 
Rady  Pedagogicznej,  Rady  Rodziców  oraz  Samorządu  Uczniowskiego  w 
sprawie  nadania  imienia  Publicznemu  Gimnazjum  w  Nowym  Mieście  nad 
Pilicą. Wymienione wyżej zgodnie wskazały na nadanie imienia Karola Wojtyły. 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali powyższą propozycję.
Członkowie  Komisji  zapoznali  się  z  ofertą  na  nabycie  zespołu  pałacowo  – 
parkowego, w której to p. Włodzimierz Szoszuk i p. Maria Szoszuk zwracają się 
do władz miejskich o nabycie zespołu pałacowo – parkowego za cenę 600.000 
zł płatną w 3 ratach rocznych po 200.000 zł. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Jerzy Markiewicz poinformował, że propozycja 
padła od p. Szoszuka ponieważ nie jest pewny wygranej sprawy. Trzeba więc się 
zastanowić  czy  sprzedajemy  czy  nie.  Członkowie  Komisji  pozytywnie 
zaopiniowali  powyższą  propozycję.  Zaproponowali  aby  Burmistrz  w 
rozmowach poczynił uzgodnienia dotyczące dostępu do parku.
Członkowie Komisji zostali zapoznani przez Kierownika Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej p. Gil Urszulę ze sprawozdaniem z działalności 
ośrodka za rok 2005, które to zaopiniowali pozytywnie. 

Członkowie Komisji zapoznali się ze skargą p. Marii Podlasek na działalność 
Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach. Pani Maria Podlasek nie 
uzyskała prawa do emerytury i chciała aby przywrócić ją z powrotem do pracy. 
Członkowie Komisji stwierdzili, że skarga p. Marii Podlasek jest bezzasadna. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio poinformowała zebranych o zmianach 
w budżecie. Najistotniejsze zmiany to 50.000 zł na zakup pieca CO do Urzędu 
MiG , 10.000 zł z przeznaczeniem na dokończenie kotłowni w Gimnazjum oraz 
100.000  zł  na  zakup  równiarki.  Wymienione  wyżej  wydatki  pokryte  będą 
nadwyżką budżetową. Zmiany zostały zaopiniowane pozytywnie.



Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej 
p.  Wiesław  Krawczykowski  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym 
odbyły się dwa posiedzenia. 
W  dniu  7  lutego  2006  roku  na  posiedzeniu  zajmowano  się  następującymi 
tematami:

1. Wypracowanie opinii na temat projektów uchwał w sprawie:
• zmian w statucie sołectw na terenie gminy;
• zmian w statucie miasta i gminy;
• wyboru oferty na składowisko odpadów komunalnych i azbestu w 

Nowych Łęgonicach,
• wyznaczenia  inkasentów  poboru  podatków  od  nieruchomości, 

rolnego i leśnego,
• ustalenia  opłat  adiacenckich na terenie  gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą
2. Rozpatrzenie oferty na nabycie zespołu pałacowo – parkowego.
3. Rozpatrzenie  zarzutu  dot.  projektu  planu  przestrzennego 

zagospodarowania miasta.
Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał w w/w sprawach które 
zaopiniowali pozytywnie. Odnośnie projektu uchwały w sprawie wyboru oferty 
na  składowisko  odpadów  komunalnych  i  azbestu  członkowie  Komisji  nie 
zaopiniowali pozytywnie ponieważ żadna z ofert nie spełniała oczekiwań. Pan 
Mirosław  Bors  wyraził  zdecydowany  sprzeciw  wobec  uruchomienia 
składowiska  azbestu.  Stwierdził,  że  należy  przeprowadzić  konsultację  z 
mieszkańcami  aby  mogli  wyrazić  swoją  opinię.  Odnośnie  oferty  na  nabycie 
zespołu  pałacowo  –  parkowego.  Komisja  uznała,  że  należy  spotkać  się  z 
przedstawicielem  oferentów  aby  sprawa  pałacu  została  jak  najkorzystniej 
załatwiona. 
Przewodniczący Komisji poinformował również o tym, że komisja zapoznała się 
z  pismem  p.  Jolanty  Podlasek,  w  którym  to  skarży  Dyrektora  Szkoły. 
Zdecydowano że należy znaleźć rozwiązanie korzystne dla skarżącej.  Należy 
zaprosić na sesję obie strony celem wysłuchania ich racji. 

W  dniu  21  lutego  odbyło  się  wspólne  posiedzenie  Komisji  wraz  z 
Przewodniczącymi  Stałych  Komisji  Rady  oraz  Przewodniczącym  Rady 
Miejskiej  i  w  –  ce  Przewodniczącą  Rady  Miejskiej,  Burmistrzem  Miasta  i 
Gminy  oraz  przedstawicielami  firmy  KREISEL,  którego  tematem  było 
rozpatrzenie wniosku z prośbą o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego.  Po  rozmowach  i  wyjaśnieniach  ze  strony  firmy  KREISEL 
ustalono, że firma może uruchomić suszarnię piachu bez konieczności zmiany 
planu zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Zbigniew 
Kacprzyk  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  dwa 



posiedzenia.  W  dniu  30  stycznia  2006  roku  na  którym  zajmowano  się 
następującymi sprawami:

1. Rozpatrzenie skargi p. Marii Jolanty Podlasek
2. Wyrażenie  stanowiska  w  sprawie  nawiązania  współpracy  z  miastem 

Neustadt.
Przewodniczący  poinformował,  że  do  Rady  Miejskiej  wpłynęła  skarga  p. 
Podlasek na działalność dyrektora PSP w Żdżarach. Komisja po wyjaśnieniach 
Dyrektora Szkoły i zapoznaniem się z dokumentacją przedstawioną na komisji 
nie stwierdziła żadnych uchybień ze strony Dyrektora PSP i uznała skargę p. 
Podlasek za bezzasadną.
Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali  nawiązanie  współpracy  z 
miastem Neustadt w Niemczech. Uznano, że będzie to promocja naszej gminy i 
naszego miasta.

W dniu 13 lutego 2006 roku członkowie Komisji zajmowali się następującymi 
sprawami:
1. Wypracowanie opinii na temat projektów uchwał w sprawie:

• zmian w Statucie Sołectw na terenie gminy;
• zmian w Statucie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą;
• wyboru oferty na składowisko odpadów komunalnych i azbestu w 

Nowych Łęgonicach;
• wyznaczenia  inkasentów  poboru  podatku  od  nieruchomości, 

rolnego i leśnego;
• ustalenia  opłat  adiacenckich na terenie  gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą;
• nadania imienia Publicznemu Gimnazjum w Nowym Mieście nad 

Pilicą;
• regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

2. Rozpatrzenie oferty na nabycie zespołu pałacowo – parkowego.
3. Rozpatrzenie zarzutu dot. Projektu planu przestrzennego zagospodarowania 
miasta.
4.  Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej za 2005 rok.
5. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  p. 
Zygmunt  Bigos  przedstawił  projekty  uchwał  w  sprawie  zmian  w  statucie 
sołectw oraz w statucie miasta i gminy. Zmiana w statucie sołectw polega na 
dopisaniu punktu mówiącego o doręczaniu decyzji wymiarowych zobowiązań 
pieniężnych wobec gminy na terenie podległego mu Sołectwa, ponieważ takiego 
zapisu nie było a sołtysi doręczali nakazy. Zmiana w Statucie miasta i gminy 
polega  na  tym,  że  zostanie  dokonana  zmiana  polegająca  na  wprowadzeniu 
zapisu  o  obowiązujących  pieczęciach  zgodnie  z  rozporządzeniem  Rady 



Ministrów w sprawie instrukcji kancelaryjnej która określa jakimi pieczęciami 
powinien  posługiwać  się  Urząd.  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekty 
uchwał.  Następnie  Inspektor  Urzędu  Miasta  i  Gminy  p.  Tadeusz  Olszewski 
przedstawił  oferty  firm  na  składowisko  odpadów  komunalnych  i  azbestu  w 
Nowych  Łęgonicach.  Członkowie  Komisji  wyrazili  negatywną  opinię  w 
powyższych sprawach z uwagi na brak konsultacji z mieszkańcami oraz na brak 
opinii  na oddziaływanie na środowisko.  Skarbnik Miasta  i  Gminy p.  Dorota 
Binio zreferowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów poboru 
podatku  od  nieruchomości,  rolnego  i  leśnego  na  terenie  miasta  i  gminy. 
Podniesiono o 0,5 % prowizje dla sołtysów. Członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt uchwały.
Inspektor Urzędu p. Tadeusz Olszewski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia opłat adiacenckich na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
Członkowie Komisji po dyskusji na wysokością opłaty tj. proponowanym 50% 
nie  podjęli  decyzji.  Członkowie  Komisji  zapoznani  zostali  z  regulaminem 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który to zaopiniowali pozytywnie.
Dyrektor  Gimnazjum  p.  Teresa  Musiałowska  przedstawiła  Komisji  wnioski 
Rady  Pedagogicznej,  Rady  Rodziców  oraz  Samorządu  Uczniowskiego  w 
sprawie  nadania  imienia  Publicznemu  Gimnazjum  w  Nowym  Mieście  nad 
Pilicą. Wymienione wyżej zgodnie wskazały na nadanie imienia Karola Wojtyły. 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali powyższą propozycję.
Członkowie  Komisji  zapoznali  się  z  ofertą  na  nabycie  zespołu  pałacowo  – 
parkowego, w której to p. Włodzimierz Szoszuk i p. Maria Szoszuk zwracają się 
do władz miejskich o nabycie zespołu pałacowo – parkowego za cenę 600.000 
zł płatną w 3 ratach rocznych po 200.000 zł. Na komisji padło pytanie czyją w 
końcu  własnością  jest  pałac  skoro  oni  chcą  odkupić  od  Gminy.  Obecny  na 
spotkaniu Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka powiedział, że na 
dzień dzisiejszy pałac jest własnością gminy, jest na to księga wieczysta. 
Burmistrz  Miasta  i  Gminy  p.  Jerzy  Markiewicz  poinformował,  że  sprawa  z 
pałacem ciągnie się już wiele lat. W 1997 roku był przetarg na sprzedaż pałacu i 
jak wszyscy wiedzą zostało to zablokowane i od tamtej pory sprawa utknęła w 
miejscu. W tej chwili prawa spadkowe od p. Bławdziewicza przejął p. Szoszuk. 
Sprawa  jest  nie  skończona  jest  w  Sądzie  ale  póki  co  p.  Szoszuk  proponuje 
odkupienie od nas zespołu pałacowo – parkowego. Trzeba więc się zastanowić 
czy  sprzedajemy  czy  nie.  Członkowie  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali 
powyższą propozycję  z  tym, że zaproponowali  aby Burmistrz  w rozmowach 
poczynił pewne uzgodnienia.
Członkowie  Komisji  nie  rozpatrywali  zarzutu  dotyczącego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  z  uwagi  na  brak  osoby  która  mogłaby 
dokładnie przedstawić sprawę.
Członkowie Komisji zostali zapoznani przez Kierownika Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej p. Gil Urszulę ze sprawozdaniem z działalności 
ośrodka za rok 2005, które to zaopiniowali pozytywnie. 



Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio poinformowała zebranych o zmianach 
w budżecie. Najistotniejsze zmiany to 50.000 zł na zakup pieca CO do Urzędu 
MiG oraz 10.000 zł z przeznaczeniem na dokończenie kotłowni w Gimnazjum. 
Wymienione wyżej wydatki pokryte będą nadwyżką budżetową.
Zmiany zostały zaopiniowane pozytywnie.

PKT 4
Burmistrz Miasta i  Gminy p.  Jerzy Markiewicz przedstawił  sprawozdanie  za 
okres międzysesyjny tj. od 28 grudnia 2005 roku do 23 lutego 2006 roku gdzie 
poinformował, że:

1. W dniu  29  grudnia  2005  roku  dokonano  odbioru  i  przekazania  sieci 
wodociągowej  z  przyłączami  zagrodowymi  we  wsi  Nowe  Strzałki. 
Długość sieci 1,735mb, 7 przyłączy. Wykonawcą było PPHU „INSBUD” 
z Białobrzegi. Ogólny koszt – 80.056,32 zł.

2. W dniu 8 stycznia br. kolejny raz odbyła się zbiórka pieniędzy Wielkiej 
Orkiestry  Świątecznej  Pomocy,  w  której  uczestniczyli  uczniowie 
Publicznego  Gimnazjum  i  Miejsko  –  Gminna  orkiestra  dęta.  Zebrano 
4.700 zł.  Uczestnicy WOŚP zostali  ugoszczeni w stołówce Gimnazjum 
gorącą grochówką z kiełbasą sponsorowaną przez Urząd Miasta i Gminy. 
Dodatkowo uczniowie LO Nowe Miasto nad Pilicą zebrali 3.884,18 zł. 
Łącznie Nowe Miasto nad Pilicą przekazało na konto WOŚP – 8.584,18zł.

3. W  dniu  1  lutego  2006  roku  ogłoszono  przetarg  nieograniczony  na 
przebudowę ulicy  Słonecznej  w Nowym Mieście  nad  Pilicą.  Otwarcie 
ofert nastąpi w dniu 28 lutego 2006 roku.

4. W dniach od 15 do 17 lutego 2006 roku została przeprowadzona akcja 
wyłapywania bezpańskich psów z terenu miasta Nowe Miasto nad Pilicą 
przez  firmę  usługowo  –  handlową  Leszka  Żurawskiego  z  Grójca. 
Wyłapano 20 psów, które zostały umieszczone w schronisku w Warce i 
będą  przetrzymywane  przez  okres  14  dni.  Koszt  wyłapania  i 
przetrzymania jednego psa wynosi 180,00 zł. Wartość całej usługi wynosi 
3.600,00  zł.  Wyłapane  i  umieszczone  w  schronisku  psy  mogą  być 
przekazane właścicielom po uiszczeniu wszelkich opłat tj. rejestracja psa, 
opieka  weterynaryjna,  praca łapacza  oraz  opłata  za  przetrzymanie psa. 
Wszelkie opłaty będą wpłacane na rachunek Urzędu Miasta i Gminy.

5. Dnia 22.02.2006 roku otwarto oferty na zakup, dostawę i rozładunek na 
drogach  i  ulicach  na  terenie  gminy  kruszywa  budowlanego.  Wybrano 
ofertę  przedstawioną  przez  P.H.U.  „DAW  –  TRANS”  Sławomir 
Podstawka, Kostomłoty z Miedzianej Góry za cenę 39,04 zł (brutto) za 
tonę. Podpisanie umowy nastąpi dnia 03.03. 2006 roku.

6. Dnia 22.02. 2006 roku otwarto oferty na wykonanie remontu cząstkowego 
ulic  o  nawierzchni  bitumicznej.  Wybrano  ofertę  przedstawioną  przez 
przedsiębiorstwo robót Drogowych, Zaskórski i Wspólnicy z Gielniowa 
za kwoty:



• wykonanie  remontu  cząstkowego  nawierzchni  bitumicznej  przy 
średniej  grubości  4  cm w technologii  recyklingu  –  68,32  zł/m2 
brutto;

• wykonanie  remontu  cząstkowego  nawierzchni  bitumicznej  przy 
średniej  grubości  4  cm  masą  na  gorąco  –  89,67  zł/m2  brutto. 
Podpisanie umowy nastąpi dnia 03.03.2006 roku.

7. Ogłoszono  przetarg  nieograniczony  o  wartości  szacunkowej  powyżej 
60.000  euro  na  przebudowę  i  rozbudowę  stacji  uzdatniania  wody  w 
Żdżarach.

8. W  okresie  międzysesyjnym  trwało  intensywne  odśnieżanie  dróg 
gminnych. Odśnieżania dokonywano sprzętem OSP, ZUK i wynajętym z 
zewnątrz.

9. Na terenie miasta  Nowe Miasto nad Pilicą obcinane są drzewa. Prace 
wykonuje p. Jan Pruszczyk zam. Nowe Miasto nad Pilicą. Koszt obcięcia 
drzewa, wywiezienia i unieszkodliwienia gałęzi wynosi 4 zł brutto. Na 
terenie miasta rośnie około 660 drzewek tj. 2640 zł brutto.

10. W  miesiącu  lutym  nastąpiła  dwukrotna  awaria  kotła  centralnego 
ogrzewania w budynku administracyjnym Urzędu Miasta i Gminy. Kocioł 
został pospawany. Kocioł kwalifikuje się do wymiany.

Burmistrz poinformował, że został mu dostarczony wypis z KRS – u tak jak 
sobie  życzyli  radni,  i  jest  tam  zapisane,  że  nowym  właścicielem  firmy 
EUROKRUSZ jest firma KREISEL.
Burmistrz  poinformował,  że  podjął  rozmowę  z  p.p.  Szoszuk  i  wstępnie  jest 
umówiony na połowę marca w sprawie przeprowadzenia rozmów. 
Następna sprawa to sprawa zimy. W tym roku zima dała nam wszystkim we 
znaki i były kłopoty z odśnieżaniem. Burmistrz poprosił obecnego na sesji p. 
Majewskiego Przewodniczącego rady powiatu Grójeckiego aby przypomniał w 
Starostwie, że w gminie Nowe Miasto są też drogi powiatowe i może dobrze by 
było  aby  sporządzić  porozumienie  w  partycypacji  w  kosztach  odśnieżania  i 
wtedy będą może drogi bardziej przejezdne.
Burmistrz Miasta i  Gminy poinformował również o tym, że ma być robione 
odwodnienie ul. Ogrodowej, żeby wsi Pobiedna nie groziło już takie zalewanie 
jak dotychczas, ponieważ cała woda z miasta spływa na tereny Pobiednej.
Wspólnie z powiatem robione będą drogi;
- w Gostomi 500 m utwardzenie kamieniem
- 1000m Żdżarki – Różanna
- ok. 1000 m Nowe Miasto – Lwów
- Domaniewice ok. 1500 m załatanie i utwardzenie dziur specjalną masą
- Sacin – Rosocha skrzyżowanie oraz przy wjeździe do Żwirowni.

PKT 5



Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym  odbyło  się  spotkanie  opłatkowe  orkiestr  dętych.  Spotkanie 
odbyło się w Żdżarach, gdzie goszczono ks. Biskupa Józefa Zawitkowskiego. 
Odbyło się również spotkanie z firmą KREISEL jest to niemiecka firma która 
przejęła dotychczasową firmę EUROKRUSZ i chcą działać na naszym terenie 
na początku uruchamiając suszarnię piasku. Zależy im na dobrej współpracy z 
gminą i  również Samorządowi też leży na sercu dobro Gminy.  Na początku 
lutego odbyło  się  spotkanie  na  posterunku  policji  w  Nowym Mieście  władz 
samorządowych  Starostwa,  Kierownictwa  Policji  i  władz  gminnych. 
Przewodniczący  Rady  poinformował  o  piśmie  od  p.  Szoszuków  w  sprawie 
odkupienia od gminy pałacu za kwotę 600.000 zł w trzech rocznych ratach. W 
najbliższym czasie odbędzie się spotkanie w powyższej sprawie.
Sprawą  skargi  byłej  nauczycielki  zajmowały  się  komisje  i  w  odpowiednim 
czasie sesji będzie to omawiane. Poinformował również o piśmie Wojewody w 
sprawie nawiązania współpracy z miastem Neustadt. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  udzielił  głosu  Przewodniczącemu  Rady 
Powiatu  p.  Tadeuszowi  Majewskiemu,  który  poinformował  zebranych  o 
następujących sprawach: 

• Funkcjonowanie  szpitali  –  od  1  stycznia  br  zostali  powołani  nowi 
dyrektorzy. W Grójcu jest sukces ponieważ została wstrzymana generacja 
zadłużenia. Zadłużenie jest ale nie rośnie.

• Poinformował również o wystosowaniu pisma do p.  Ministra Dorna w 
sprawie skierowania środków na budowę komendy Powiatowej, bo jak się 
okazało, to takowych w budżecie państwa brak. W tej chwili Komenda 
ma 4 siedziby; w Mogielnicy w Warce i w dwóch miejscach w Grójcu. 
Poinformował również o zawieszeniu w czynnościach ok. 60 policjantów 
w  związku  z  prowadzonymi  dochodzeniami  i  jest  zagrożenie  że  stan 
osobowy policji się zmniejszy.

• Na  drogi  powiatowe  zaplanowano  2  mln.  złotych  czyli  wszystkie 
potrzeby na remonty dróg zostaną spełnione.

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że on również interweniował w 
sprawie  odśnieżania  ale  zima  była  bardzo  długa  i  uciążliwa  i  niestety  nie 
wszędzie docierały pługi.

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka udzielił głosu Kierownikowi 
Posterunku  Policji  w  Nowym Mieście  nad  Pilicą  mł.  aspirantowi  Januszowi 
Dobrosz,  który  poinformował  o  zadaniach  jakie  należą  do  zadań  własnych 
gminy w zakresie bezpieczeństwa a w szczególności:

• tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie
• prowadzenie  poradnictwa  i  interwencji  w  zakresie  przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie
• opracowanie i realizacja programów ochrony ofiar przemocy w rodzinie
• prowadzenie gminnych ośrodków wsparcia



Zaapelował do sołtysów i radnych aby opracować taki program, ponieważ jest 
coraz więcej przemocy w rodzinach a przyczyny są różne. Odnośnie zarzutów 
dla  policjantów to poinformował,  że  nie  dotyczą one  policjantów z Nowego 
Miasta.

PKT 6
Przewodniczący Rady Miejskiej  przywitał  przedstawicieli  z  KRUS – u tj.  p. 
Teresę  Lewandowską  –  Kierownik  Referatu  Świadczeń  i  p.  Tomasz 
Wawrzyniak.  Obecni  na  sesji  przedstawiciele  KRUS  przedstawili  zasady 
ubezpieczeń rolniczych oraz higienę i bezpieczeństwo pracy w gospodarstwie 
rolnym.  Zaapelowali  aby  rolnicy  opłacali  składki  systematycznie,  ponieważ 
później są kłopoty jeżeli ktoś zachoruje czy ma wypadek i okazuje się że nie 
może  być  wypłacone  świadczenie  ponieważ  są  zaległości.  Po  obszernych 
informacjach obecni na sesji sołtysi mający wątpliwości w przerwie obrad sesji 
konsultowali je z przedstawicielami KRUS.

PKT 7
Sprawozdanie działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 
2005  rok  przedłożyła  Kierownik  MGOPS  p.  Urszula  Gil.  Pani  kierownik 
podziękowała  za  zaangażowanie  sołtysów  i  policji  w  akcję  mrozy. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Sprawozdanie 
zostało pozytywnie zaopiniowane przez Komisje Rady i zostało przyjęte przez 
Radę Miejską w Nowym Mieście nad Pilicą.

PKT 8a
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  zmian  w budżecie  miasta  i  gminy  na  2006 rok.  Poprosił  Skarbnika 
Miasta i Gminy p. Dorotę Binio o zreferowanie powyższego. Skarbnik Miasta i 
Gminy  p.  Dorota  Binio  poinformowała,  że  dochody  się  nie  zmieniły  tylko 
zmieniły się dochody które zwiększyły się o kwotę 161 200 zł  i  wydatki  po 
zmianach wynoszą 15 072 627 zł. W wyniku wprowadzonych zmian zwiększa 
się deficyt  budżetowy o kwotę 161 200 zł,  który zostanie pokryty nadwyżką 
budżetową  z  lat  ubiegłych.  Środki  zostaną  przeznaczone  na  wymianę  pieca 
centralnego ogrzewania w Urzędzie Miasta i  Gminy w kwocie 50.000 zł,  na 
zakup sprzętu do profilowania dróg oraz do zimowego utrzymania w kwocie 
100.000 zł oraz 11.200 zł na zwiększenie wydatków na zadanie inwestycyjne 
pod  nazwą  Modernizacja  kotłowni  w  Publicznym  Gimnazjum  w  Nowym 
Mieście  nad  Pilicą.  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  poinformowała  o  zmianie  do 
uchwały Nr XXXII/196/2005 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 
dnia 28 grudnia 2005 roku w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 
2006  rok  dotyczącego  udzielonych  przez  Radę  miejską  upoważnień  dla 



burmistrza Miasta i Gminy dodaje się do punktu 1 podpunkt 5 w brzmieniu: do 
zaciągania  zobowiązań  z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  roku 
następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości  działania jednostki  i 
termin zapłaty upływa w roku następnym do wysokości 300.000 zł. 
Pytań  nie  stwierdzono.  Przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem 
uchwały.  W głosowaniu  za  –  12,  na  stan  obecnych  12  radnych,  uchwalono 
uchwałę  Nr  XXXIII/207/2006  w  przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

PKT 8b
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  nadania  imienia  Publicznemu  Gimnazjum  w  Nowym  Mieście  nad 
Pilicą. Poprosił obecną na sesji p. Teresę Musiałowską – dyrektora Publicznego 
Gimnazjum  o  uzasadnienie  nadania  imienia  Karola  Wojtyły  Publicznemu 
Gimnazjum.  Pani  Dyrektor  stwierdziła,  że  zgodnie  z  planem  racy  Rady 
Pedagogicznej  postanowiono  nadać  imię  szkole.  Na  początku  było  wiele 
propozycji takich jak imię Jana Kochanowskiego, Królowej Jadwigi,  Huberta 
Wagnera,  Czesława  Miłosza,  Adama  Mickiewicza,  Jana  Pawła  II  i  Karola 
Wojtyły.  Propozycja  imienia  Karola  Wojtyły  po  konsultacjach  i  głosowaniu 
uzyskała 149 głosów. Rada Pedagogiczna w 90% opowiedziała się również za 
tym imieniem oraz  90% uczniów również.  Propozycja  konsultowana  była  z 
Kuratorium oświaty i  z  księdzem Proboszczem i  został  przyjęta  pozytywnie. 
Imię Karola Wojtyły kojarzy się młodzieży z latami gimnazjalnymi Papieża. Jest 
to  wzór  godny  naśladowania,  wielki  autorytet  bardzo  związany  z  młodzieżą 
poprzez  swoje  zamiłowania  do  sportu,  przyrody,  sztuki  oraz  otwartość  dla 
młodzieży i miłość do niej. Komisje Rady zaopiniowały propozycję pozytywnie, 
tak  więc  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu  za  –  13,  na  stan  obecnych  13  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXIII/208/2006  w  sprawie  nadania  imienia  Publicznemu  Gimnazjum  w 
Nowym Mieście  nad  Pilicą.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  5  do  niniejszego 
protokółu.

PKT 8c
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmian w statucie sołectw na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
przyjętych uchwałą Nr V/25/95 Rady Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 
dnia 2 października 1995 roku w sprawie zatwierdzenia Statutu Sołectw. Pytań 
nie stwierdzono. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu  za  –  13  na  stan  obecnych  13  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXIII/209/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokółu.



PKT 8d
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka przedstawił projekt uchwały 
w sprawie zmian w statucie Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przyjętego 
uchwałą nr XLI/242/2002 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 4 
października  2002  roku  w  sprawie  przyjęcia  Statutu  Miasta  i  Gminy  Nowe 
Miasto nad Pilicą. Poprosił Sekretarza Miasta i Gminy o przybliżenie projektu 
uchwały. Sekretarz wyjaśnił, że zmiana polega na następującej sprawie: w tej 
chwili Urząd posługuje się dwoma pieczęciami tj. okrągłą z wizerunkiem godła 
państwowego i z napisem w otoku na jednej Urząd Miasta i Gminy na drugiej 
Burmistrz  Miasta  i  Gminy.  Instrukcja  kancelaryjna  w  pkt.  14  ma  zapis,  że 
Gmina posługuje się pieczęciami z herbem miasta w środku i napisem w otoku 
do  zadań  własnych  natomiast  z  godłem  państwa  na  zadania  zlecone  z 
administracji  rządowej.  Pytań  do  w/w  projektu  uchwały  nie  stwierdzono, 
przystąpiono więc do głosowania. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 
radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/210/2006 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

PKT 8e
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka poinformował o następnym 
projekcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora PSP 
w Żdżarach. Z wypowiedzi Przewodniczących Komisji wynika iż skarga którą 
wniosła p. Maria Jolanta Podlasek jest uznana za bezzasadną. Jest obecna na 
sesji  i  zainteresowana  i  Dyrektor  Szkoły  p.  Mariusz  Dziuba  więc  prosi  o 
zabranie  głosu.  Pani  Maria  Jolanta  Podlasek w swojej  wypowiedzi  prosiła  o 
przywrócenie  jej  do  pracy,  ponieważ  ma  na  utrzymaniu  czworo  dzieci  i 
niepracującego męża, więc bardzo prosi o przywrócenie jej do pracy. Zaznacza, 
że nie odeszła z pracy z powodu złego wykonywania swoich obowiązków czy 
choroby i przykro jej jest słyszeć że przedstawiciel komisji Oświaty powiedział, 
żeby skierować ją na badania lekarskie. Radny p. Kazimierz Tomczyk prosił aby 
rozpatrzyć dokładnie tą sprawę ponieważ p.  Podlasek przepracowała 28 lat  i 
zostało jej dwa lata do emerytury i prosi o zaproponowanie jej jakielkolwiek 
pracy  ponieważ  trzeba  człowiekowi  pomóc.  Przewodniczący  Komisji 
Oświatowo – Społecznej stwierdził, że proponując badania lekarskie nie miał na 
myśli choroby p. Podlasek tylko to, że może p. Podlasek mogłaby skorzystać z 
urlopu zdrowotnego. Przewodniczący Rady poinformował, że ze strony Urzędu 
zostały spełnione wszystkie wymogi bo i odprawa emerytalna i wysługa za 30 
lat  pracy.  Pani  Podlasek doliczyła  sobie  do lat  pracy pracę w gospodarstwie 
rolnym na podstawie zeznań świadków i ZUS z jakiś powodów nie uznał tych 
lat pracy i Sąd podtrzymał decyzję ZUS.
Radna  p.  Marta  Gonta  –  Głowacka  powiedziała,  że  z  tego  co  zostało  im 
przedstawione na Komisji  to doliczone lata pracy z w gospodarstwie rolnym 
sama p. Podlasek odwołała w ZUS więc każdy wie co robi i jakie tego mogą być 
konsekwencje, najpierw Pani przedstawiła i udokumentowała te brakujące lata 



pracy a później je odwołuje. Takie dostali informacje na Komisji a jest to do 
sprawdzenia  ponieważ  telefon  do  ZUS jest  w  zasięgu  i  można  zadzwonić  i 
sprawdzić.  Radny  p.  Murawa  stwierdził,  że  dziwi  się  że  została  wypłacona 
odprawa emerytalna gdzie nie było decyzji z ZUS – u w sprawie przyznania 
emerytury. Trzeba pomóc tej kobiecie bo to jest bardzo poważna sprawa. Radny 
p. Murawa stwierdził że wszyscy muszą pomyśleć nad sprawą tej kobiety.
Radna p. Marta Gonta – Głowacka jeszcze raz podkreśliła, że radni nie wiedzą 
co  kierowało  panią,  że  się  wycofała  z  tych  lat  przepracowanych  w 
gospodarstwie rolnym. Pani Podlasek stwierdziła, że pracownica w ZUS –ie nie 
chciała jej zaliczyć lat pracy w gospodarstwie i ona w końcu nie wiedziała co 
ma robić.
Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zabranie  głosu  p.  Dyrektora  Dziubę.  Pan 
Dyrektor stwierdził, że w 2004 roku p. Podlasek dostała jubileuszówkę za 30 lat 
pracy.  Pani  Podlasek  miała  wszelkie  dokumenty  potwierdzające  pracę  w 
gospodarstwie  rolny  włącznie  z  odpisem  aktu  notarialnego,  że  przejęła 
gospodarstwo.  Dyrektor  stwierdził,  że  robił  wszystko,  żeby  p.  Podlasek 
otrzymała wysoką odprawę bo dostała za 9 miesięcy. Pani Podlasek przebywała 
na rocznym urlopie zdrowotnym i po zakończeniu urlopu zdrowotnego została 
skierowana na badania lekarskie z których nie skorzystała ponieważ stwierdziła, 
że przechodzi na emeryturę i badania nie są jej potrzebne i nie będzie się leczyć. 
Dyrektor  Dziuba  po  otrzymaniu  sygnału,  że  p.  Podlasek  nie  przyznano 
emerytury pojechał osobiście i do ZUS- u i do Sądu i tam się dowiedział, że 
emeryturę  Pani  Podlasek  by  dostała  tylko  w  Sądzie  powiedziała  że  nie 
pracowała  w  rolnictwie  ponieważ  mieszkała  w  internacie.  Była  możliwość 
odwołania  się  jeszcze  o  czym  powiadomił  p.  Podlasek  ale  p.  Podlasek 
zaprzepaściła termin odwołania się. On ze swojej strony zrobił wszystko żeby 
pomóc. Radna p. Marta Gonta Głowacka stwierdziła, że skoro Dyrektor wysyłał 
dokumenty do ZUS to je zweryfikował. W tej chwili uważa żeby p. Podlasek 
wystąpiła do rzecznika spraw obywatelskich z prośbą o pomoc.
Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  z  jego  oceny  wynika  że  dokumenty 
przygotowane do odejścia na emeryturę były zrobione dobrze i była tu dobra 
wola  obydwu  stron  żeby  p.  Podlasek  emeryturę  otrzymała.  Komisje  nie 
dopatrzyły się nieprawidłowości ze strony Dyrektora i dlatego skargę uznały za 
bezzasadną.  Poinformował,  że  faktem jest  że  stanowi  to  problem dla  Pani  i 
myślał, że tu wspólnie dyrektorzy szkół na czele z Burmistrzem znajdą jakieś 
rozwiązanie zatrudnienia pani  w jakiejkolwiek pracy nawet nie spełniających 
oczekiwań  Pani.  Ważne  jest  aby  mogłaby  sobie  dopracować  te  lata.  Jego 
zdaniem trzeba szukać sposobu rozwiązania sprawy.
Po burzliwej dyskusji  przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w 
przedmiotowej sprawie. W głosowaniu za – 10, wstrzymało – się 3, przeciw – 0 
uchwalono  przedmiotową  uchwałę  Nr  XXXIII/211/2006.  Uchwała  stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.



PKT 8f
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  zmiany  w  uchwale  Nr  XXXII/206/2005  Rady  Miejskiej  w  Nowym 
Mieście nad Pilicą z dnia 28 grudnia 2005 roku w sprawie określenia opłaty za 
zajęcie  pasa  drogowego  dla  dróg,  których  zarządcą  jest  Burmistrz  Miasta  i 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Przewodniczący Rady poinformował, że jest to 
uchwała którą zmieniamy już po raz trzeci.
Pytań  nie  stwierdzono  przystąpiono  do  głosowania  nad  w/w  projektem.  W 
głosowaniu  za  –  12  na  stan  obecnych  12  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr 
XXXIII/212/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokółu.

PKT 8g
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  adiacenckich.  Przewodniczący  poprosił  o 
zreferowanie projektu uchwały Sekretarza Miasta i Gminy p. Zygmunta Bigosa.
Sekretarz Miasta i Gminy poinformował, że opłata adiacencka obowiązuje już 
od dawna. W naszej gminie nie była pobierana ponieważ mieszkańcy tworzyli 
komitety  budowy  i  dobrowolnie  dokonywali  wpłat  na  konto  Urzędu  i  tym 
samym współfinansowali budowy, czy wodociągów, czy dróg. Od sierpnia 2004 
roku zmieniła się ustawa i jest tak że takie opłaty powinno się już pobierać w 
postaci  opłaty  adiacenckiej.  Opłata  adiacencka  jest  to  opłata  która  będzie 
pobierana  od  wartości  wzrostu  nieruchomości.  Jeżeli  są  komitety  i  chcą 
partycypować w kosztach budowy od tych osób nie  będzie  pobierana opłata 
adiacencka.
Przewodniczący  Komisji  Oświatowo  –  Społecznej  poinformował,  że  w 
projekcie zaproponowana jest stawka 50% i Komisja wnioskuje aby zmniejszyć 
ją do 30%, ponieważ 50% jest to górna stawka i prosi o przegłosowanie wniosku 
komisji. Burmistrz Miasta i Gminy stwierdził, że jest 50% bo opłata adiacencka 
powinna być adekwatna do wpłat jakie wnoszą mieszkańcy.
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji Oświatowo 
– Społecznej. W głosowaniu za 3 – przeciw 9 wstrzymało się 0 wniosek Komisji 
upadł i pozostała stawka 50%.
Przystąpiono  do  głosowania  nad  przedstawionym  projektem  uchwały.  W 
głosowaniu za – 10, przeciw – 3, wstrzymało się – 0, uchwalono uchwałę Nr 
XXXIII/213/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokółu.

PKT 8h
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody  na  nawiązanie  współpracy  z  miastem  Neustadt.  Poinformował,  że 



Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt w związku z tym 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. W głosowaniu za 13 na 
stan  obecnych  13  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr  XXXIII/214/2006  w 
przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  11  do  niniejszego 
protokółu.

PKT 8i
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 
inkaso od podatków od nieruchomości,  rolnego i  leśnego.  Komisje  Rady na 
posiedzeniach pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt,  przystąpiono więc 
do  głosowania  nad  w/w  projektem  uchwały.  W  głosowaniu  za  13  na  stan 
obecnych  13  radnych  uchwalono  uchwałę  Nr  XXXIII/215/2006  w 
przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  12  do  niniejszego 
protokółu. 

PKT 8j
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka odczytał projekt uchwały w 
sprawie  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków. 
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  radni  projekt  uchwały  wraz  z 
regulaminem mieli dostarczone dużo wcześniej przed sesją do zapoznania się i 
zapytał  czy  są  pytania  i  uwagi  do  regulaminu.  Pytań  nie  stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 13 
na stan obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XXXIII/216/2006 roku w 
przedmiotowej  sprawie.  Uchwała  stanowi  załącznik  nr  13  do  niniejszego 
protokółu.

PKT 9
Radna  p.  Marta  Gonta  –  Głowacka  zapytała  Kierownika  posterunku  co  jest 
konieczne  aby  nasz  Posterunek  był  24  godzinny.  Kierownik  Posterunku 
odpowiedział,  że  Posterunek  jest  czynny  nie  przez  całą  dobę  wynika  to  ze 
struktur odgórnych. Takie są zalecenia i nic się nie da zrobić w tym kierunku. 
Do  tej  pory  nie  ma  odpowiedzi  w  sprawie  przywrócenia  jeszcze  jednego 
dzielnicowego. Przewodniczący poinformował, że pisma które napisali radni nie 
wysłał do Komendy Wojewódzkiej ale wysłał inne może trochę zweryfikowane 
do Komendy Powiatowej bo lepiej iść drogą kolejno po szczeblach niż od razu 
pisać  do  Komendy  Wojewódzkiej.  Radna  p.  Marta  Gonta  –  Głowacka 
stwierdziła,  że  nie  może  być  tak  żeby  pismo  które  zredagowali  radni  było 
ocenzurowane przez Przewodniczącego. Wolą radnych było wysłać pismo do 
komendy Wojewódzkiej a nie do Powiatowej.

PKT 10



Radny  p.  Zbigniew  Kacprzyk  wrócił  do  opłat  adiacenckich.  Zawsze 
podejmujemy górne stawki czy to podatkach czy to w innych sprawach później 
okazuje się że nie możemy korzystać z wielu środków czy to unijnych czy to 
innych bo jesteśmy postrzegani jako bogata gmina a to nie na tym rzecz polega.
Sołtys wsi Dąbrowa – Józefów zapytała co ze skupami żywca na terenie naszej 
gminy  bo  rolnicy  pytają  ponieważ  nie  ma  gdzie  sprzedać  zwierząt.  Lekarz 
weterynarii nie wyraża zgody aby te skupy odbywały się tak jak dotychczas. 
Burmistrz odpowiedział, że jest u nas stara buchta i trzeba wyłożyć kilkanaście 
tysięcy złotych i to wyremontować bo takiego punktu skupu na terenie gminy 
nie ma.
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tadeusz Klatka zamknął obrady sesji.

Protokołowała Przewodniczył

Iwona Lepa


